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Meet elnökségi ülés 2021.10.13.  

Időpont: 2021. október 13. 20:00  

Helyszín: Online megbeszélés - Meet 

 

  Meghívottak:   

- az elnökségi tagok  

- főtitkár 

- főtitkár helyettes 

 

Napirendi pontok:   

1. Napirendi pontok elfogadása, jegyzőkönyvvezető, 2 hitelesítő 
megválasztása  

2. Elnöki beszámoló a pénzügyi és adminisztratív helyzetről  

3. Főtitkári beszámoló a támogatási elbírálásokkal kapcsolatban  

4. Főtitkár helyettesi beszámoló 

5. Döntés az Október 12.éig beérkezett hazai rendezésű CEB 
versenyek pályázatairól 

6.Elnökségi Ülés munkatervének elfogadása 

7. Egyebek  

- következő elnökségi ülés időpontja   

 

 



 

 

Jelenlevők: 

Morua Roberto - Elnök 

Haragos Árpád - Főtitkár 

Piros Szabolcs 

Birinyi Péter 

Makai Bence 

Fekete Csaba 

Horváth Dóra – Főtitkár helyettes 

 

1, napirendi pont 

 Napirendi pontok elfogadása, jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő megválasztása 

  1/2021.10.13. számú elnökségi határozat:  

Az elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyvvezetőnek Horváth Dórát 

választotta meg.  

Határozat: egyhangúlag elfogadva  

Szavazásra jogosult: 6 fő  

Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő  

Határozathozatal módja: nyilvános  

A jegyzőkönyv hitelesítését a következő két személy látja el:  

- Haragos Árpád 

- Makai Bence  

Nevezettek nyilatkoznak, hogy a kinevezést elfogadják.  

 



 

 

 

2, napirendi pont  

Morua Roberto megtartotta az elnöki beszámolóját a pénzügyi és adminisztratív 

helyzetről, elmondta hogy személyesen járt el a Minisztériumban a MOBSSz 2018as 

Támogatási Szerződések elszámolásával kapcsolatban,  ahol is már incasson volt 8Millio 

forint, mert nem történt meg évek óta a Minisztériumtól kért dokumentumok 

hiánypótlása. Szerencsére sikerült az ügyet megoldani de sajnos az is kiderült a 

Minisztériumban, hogy ezen kívül 2020ig visszamenőleg minden költségvetés hiányos 

rengeteg dokumentumot kell pótolni de sajnos így is lesznek visszafizetendő pénzek. 

Morua Roberto elmondta, ahhoz, hogy a MOBSSz pénzügyi helyzete rendeződni tudjon 

valamennyire és megkapja a támogatást a Minisztériumtól ahhoz a MOBSSznak nem 

lehet köztartozása, ezért 1.000.000 forint tagi kölcsönt folyósított a MOBSSZ számára. 

Az Elnök feltette a kérdést hogy ki tud arra megoldást javasolni, hogy a 2020-21es 

költségvetésnél, ahol hiánypótlásra lett a MOBSSZ felszólítva, de sajnos számlákkal 

effektive nem tudjuk alátámasztani,  hogy lehetene ezt a problémát megoldani,  mit ajánl 

az Elnökség. Egy javaslat érkezett Makai Bencétől, hogy írásban kérvényezze a 

MOBSSz a Covidra hivatkozva a támogatási időszak kitolását a Minisztériumtól, hogy a 

2021-es évet bele tudjuk venni. Az Elnök megkérte az Elnökségi tagokat írják újra alá az 

Elfogadó nyiltakozatot, mert sajnos, amíg az nincs bejegyezve és hitelesítve a Magnet 

Bankban a számlához nem tudnak hivatalos hozzáférést biztosítani senkinek. A bank 

elintézése azért is fontos, mert rengeteg a rendezetlen pénzügyi helyzet, sokan várnak 

kifizetésre a MOBSSz-tól. A beszámolóba Haragos Árpád is belefojt, aki sokszor 

megerősítette az Elnök szavait, Árpád is ott volt a Minisztériumban a megbeszélésen és 

mindkettőjük számára ott egyértelművé vált, hogy az előző Főtitkári posztot betöltő 

emberek nem végezték el feladataikat. Makai Bence a beszéd után kérvényezte, hogy 

írásban jogi úton véleményezze a MOBSSz jogásza az esetet és a lehetséges jogi 

lépéseket ez ügyben. 

 

2/2021.10.13. számú elnökségi határozat: Az Elnökségi tagok mindenben 

támogatják, és amiben tudják, segítik az Elnök a Minisztériummal folytatott 

tárgyalásait, az el nem végzett Főtitkári feladatok kérdésében a MOBSSz 

jogászához fordulnak. 

Határozat: egyhangúan elfogadva  

Szavazásra jogosult: 6 fő  

Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő  

Határozathozatal módja: nyilvános  



 

  3, napirendi pont  

 Haragos Árpád megtartotta Főtitkári beszámolóját a támogatási elbírálásokkal 

kapcsolatban, elmondta a helyzet elég kritikus, de mindent megtesz azért, hogy a lehető 

legkevesebb kár érje a MOBSSz.-ot. Folyamatos munkakapcsolatban áll a 

Minisztériummal és próbálja a támogatási pénzeket megszerezni és a hiánypótlásra 

bekért dokumentumokat leadni. Sajnos elődjei nem igen tevékenykedtek a Főtitkári 

munkakörben ez abban is meglátszódott, hogy a Postán kb. 2 évre visszamenőleg senki 

nem vett át hivatalos értesítést, ajánlott levelet stb. ez ugye megmagyarázza azt is miért 

is a Minisztérium kérelmei nem lettek beadva… Próbált intézkedni a Bankban is 

személyesen de sajnos bejegyzett, új  Alapító okirat nélkül nem tud a számlához 

hozzáférni. Az Elnökségi tagok Haragos Árpád beszámolója után is jelezték 

felháborodásukat az előző Főtitkárokkal kapcsolatban és egyre inkább realizálták milyen 

hanyag munkát végeztek sok ügyben és ez milyen károkat okozott a MOBSSznak. 

 

3/2021.10.13. számú elnökségi határozat: Az Elnökségi tagok támogatják a Főtitkár 

beszámolóját, segítik, ha alá kell írni papírokat és visszaküldeni, és várják a 

további fejleményeket a támogatásokkal kapcsolatban.  

 

Határozat: egyhangúan elfogadva  

Szavazásra jogosult: 6 fő  

Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő  

Határozathozatal módja: nyilvános  

 

4, napirendi pont 

A Főtitkár helyettes megtartotta beszámolóját a mindennapi adminisztratív 

tevékenységekről, e-mailek, kérések feldolgozásáról, kapcsolattartásról belföldön és 

külföldön egyaránt. Beszédében kihangsúlyozta, hogy az elődje (Karsai Gergő) 

mindenben a rendelkezésére állt, hogy az adminisztratív ügyeket, internetes 

platformokat a lehető leghatékonyabban átvegye. 

4/2021.10.13. számú elnökségi határozat: a Főtitkár beszámolóját az Elnökség 

elfogadta. 

 

Határozat: egyhangúan elfogadva  

Szavazásra jogosult: 6 fő  

Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő  



Határozathozatal módja: nyilvános  

5, napirendi pont  

Döntés az október 12.éig beérkezett hazai rendezésű CEB versenyek pályázatairól, a 

napirendi pontot előterjesztette Morua Roberto, mint egyedüli jelentkező CEB U15ös 

hazai rendezésre, pályázatában kihangsúlyozta, hogy a MOBSSz költségvetésében ez 

változást nem igényel, mert nem tart igényt anyagi támogatásra, de ugyanakkor 

dicsőítené a hazai Baseball játékot, az Óbudai pálya már többször megmutatta, hogy 

alkalmas ilyen horderejű versenyek megrendezésére. 

5/2021.10.13. számú elnökségi határozat: Az Elnökség elfogadta a CEB 2022es 

pályázatára az U15ös kategóriában az Óbudai pályára a hazai rendezés 

megpályázását. 

Határozat: egyhangúan elfogadva  

Szavazásra jogosult: 6 fő  

Igen: 5 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 1 fő  

Határozathozatal módja: nyilvános  

6, napirendi pont  

Elnökségi Ülés munkatervének elfogadása, a napirendi pontot Makai 

Bence ismertette, mindenki megkapta a munkaterv tervezetet, melyet 

természetesen utólagosan is ki lehet bővíteni, de ez a tervezet segíti majd 

a közeljövőben az Elnökség munkáját, jobban lehet szervezni és az 

Elnökségi munkafolyamatok gördülékenyebbé válnak ezáltal. 

 

6/2021.10.13. számú elnökségi határozat: Az előterjesztett munkatervet az 

Elnökség támogatta 

 

Határozat: egyhangúan elfogadva  

Szavazásra jogosult: 6 fő  

Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő  

Határozathozatal módja: nyilvános  

 



 

7, napirendi pont 

Az Egyéb napirendi pontban felszólalt Fekete Csaba, aki a Téli Teremtorna fontosságára 

és megszervezésére, valamint e torna anyagi vonzataira hívta fel a figyelmet és kérte a 

MOBSSz lehetséges anyagi támogatását ez ügyben. Haragos Árpád kérte, hogy 

készítsen előterjesztést ezzel kapcsolatban Fekete Csaba, pontos adatokkal és akkor a 

MOBSSz majd elbírálja a következő Elnökségi ülésen. Birinyi Péter jelezte, hogy a 

MOBSSz internetes honlapja és levelező portálja igen sok problémával rendelkezik, 

személyesen vállalná a problémák felderítését és a legközelebbi ülésen előterjesztené, 

hogy megoldásra találjon. Makai Bence a Meet chatjén keresztül ismertette a következő 

ülés feladatait ezt az Elnökségi tagok és a Főtitkár helyettes maguk között felosztották. 

Morua Roberto kérte, hogy a Díjátadó Gála időpontja 2021.November 26.a legyen. 

7/2021.10.13. számú elnökségi határozat: Fekete Csaba és Birinyi Péter is készítsen 

előterjesztést a következő Elnökségi ülésre és a Díjátadó Gála időpontját és a 

kiosztott feladatokat a Tagok elfogadták. 

Határozat: egyhangúan elfogadva  

Szavazásra jogosult: 6 fő  

Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő  

Határozathozatal módja: nyilvános  

Következő elnökségi ülés időpontja: 2021. November 8.  19.00 (Meet) 

 

 

 

 

Morua Roberto      Horváth Dóra 

 Levezető elnök       Jegyzőkönyvvezető  

Haragos Árpád       Makai Bence 

Hitelesítő        Hitelesítő 


